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EEN	WANDELING	LANGS	HET	WERK	OP	DE	BAAN………….…GA	JE	MEE	?	
	
De	Stuurgroep	Baan	organiseert	op	zondag	4	november	van	10.00-11.00	uur	een	
wandeling	langs	het	werk	op	de	baan.		Wil	je	zien	wat	we	momenteel	aan	het	doen	zijn,	
dan	ben	je	van	harte	welkom	en	zien	we	je	graag	om	10.00	uur	in	het	clubhuis.	
	
We	krijgen	van	veel	leden	vragen	hoe	het	werk	er	bij	staat,	hoe	het	gaat	worden	en	wat	
de	gevolgen	zijn	voor	de	bespeelbaarheid	van	de	baan.	Dan	kun	je	wel	lange	verhalen	
schrijven,	maar	het	beste	is	om	te	laten	zien	wat	we	doen.	Tijdens	deze	wandeling	kun	je	
het	zelf	zien,	krijg	je	te	horen	wat	er	nog	gaat	gebeuren	en	geven	we	antwoord	op	
vragen,	die	ongetwijfeld	nog	leven	onder	de	leden.	
	
Voor	hen	die	deze	dag	niet	aanwezig	kunnen	zijn,	volgt	hieronder	een	korte		update.	
Graag	verwijzen	we	ook	naar	MP-Info	bulletin	13,	waarin	uitgebreid	omschreven	staat	
wat	er	zou	gaan	gebeuren.	De	info-bulletins	zijn	te	vinden	onder	de	knop	“Renovatie	
Baan”	op	de	homepage.	
	
Tot	nu	toe	verloopt	het	werk	voortvarend.	We	hebben	lichte	achterstand	opgelopen	
door	de	kapwerkzaamheden	en	doordat	er	na	een	detectieonderzoek	een	granaat	is	
aangetroffen.	Uiteraard	is	deze	door	deskundigen	veilig	gesteld	en	is	het	werkgebied	ook	
door	hen	vrijgegeven.	De	verloren	tijd	is	inmiddels	weer	bijna	ingehaald,	met	dank	aan	
het	prima	weer.	
	
Wat	is	er	tot	nu	toe	gebeurd?		
Er	is	na	de	start	van	het	werk	enorm	veel	gebeurd.	Het	is	onmogelijk	om	alles	te	
beschrijven,	dus	lichten	we	er	enkele	belangrijke	delen	uit	en	voorzien	die	van	een	foto.	
	

De	vijvers	van	hole	7	en	8	zijn	
vergroot	en	die	laatste	komt	met	
haar	achterzijde	nu	behoorlijk	in	het	
spel	op	hole	6.		
	
Als	extra	werk	hebben	we	besloten	
om	de	fairway	van	hole	6	en	de	
nieuwe	van	14	mooier	op	elkaar	te	
laten	aansluiten,	zodat	het	een	geheel	
wordt.	(niet	op	de	foto).	
	
	

	
De	nieuwe	fairway	van	hole	14	is	open	gekapt	
en	dwars	daar	doorheen	loopt	nu	al	een	
nieuwe,	slingerende	sloot.	In	dit	gebied	zullen	
de	nieuwe	gele	en	rode	tees	van	hole	14	
worden	gebouwd	en	zal	een	grote	bunker	de	
eerste	van	een	dubbele	dogleg	markeren.	
Om	een	goed	beeld	te	hebben	van	het	gekapte	
gebied	kan	de	taxus	links	midden	op	de	foto	
als	oriëntatiepunt	dienen.	Deze	stond	en	staat	



op	de	plaats		vlak	naast	de	oude	gele	tee	van	hole	14.		
	

	
	
Hart	van	het	project	is	de	Ecologisch	
Verbindingszone	(EVZ).		
De	oude	Bleekloop,	zeg	maar	de	
rechte	sloot	die	tussen	hole	7	en	8	
liep,	wordt	omgetoverd	tot	EVZ.		
	
Deze	EVZ	wordt	ontwikkeld	in	
samenwerking	met	het	Waterschap	
Brabantse	Delta,	de	gemeente	Bergen	
op	Zoom	en	het	Groen	

Ontwikkelfonds	Brabant.	De	oude	beek	is	inmiddels	gedempt	en	vervangen	door	een	
nieuwe,	meanderende	beek	(zie	foto).	
	
Tot	zover	een	korte	update.	Is	je	nieuwsgierigheid	gewekt	en	wil	je	meer	weten	over	de	
renovatie,	kom	dan	naar	de	“wandelexcursie”	op	zondag	4	november	om	10.00	uur.	
	
Bespeelbaarheid	Baan:	
Op	dit	moment	ligt	er	dus	een	groot	gebied	op	zijn	kop.	Dat	gebied	bevat	grote	delen	van	
hole	7	en	8	en	behoorlijke	delen	van	hole	6	en	14.	Op	dit	moment	is	het	daarom	niet	
mogelijk	dit	gebied	te	bespelen	en	ook	niet	te	kruisen	vanwege	de	aanwezigheid	van	
veel	werkverkeer.	
Er	zijn	nu	13	holes	beschikbaar	en	is	de	volgende	routing	vastgesteld:	

o 1e	9	holes,	bosholes:	holes	1	t/m	5	en	daarna	naar	holes	15	t/m	18	
o 2e	lus	van	4	holes	op	parkdeel:	hole	10!9!6!14.	

	
Deze	routing	geeft	de	diverse	commissies	de	mogelijkheid	om	incidenteel,	na	overleg	
met	de	clubleiding,	18	holes	wedstrijden	te	spelen	op	2	x	de	bosholes.	Voor	overigen	kan	
er	dan	gespeeld	worden	op	de	4	resterende	holes	en	natuurlijk	zijn	ook	de	6	oefenholes	
beschikbaar.	We	adviseren	bij	(shotgun-)wedstrijden	even	met	de	caddie-master	te	
bellen	om	de	beschikbaarheid	van	de	baan	te	checken.	
	
Binnenkort	zal	het	werkgebied	worden	ingezaaid	en	dan	zal	de	natuur	haar	werk	
moeten	doen.	Alles	zal	afhangen	van	het	weer.	Krijgen	we	een	streng	of	mild	najaar	en	
vooral,	hoe	snel	in	het	voorjaar	zal	het	groeizaam	weer	worden.	De	verwachting	is	dat	
pas	rond	juni	2019	de	baan	volledig	speelbaar	zal	zijn,	met	vermoedelijk	hier	en	daar	
nog	wat	GUR-gebieden.	Zeer	goede	weersomstandigheden	kunnen	deze	verwachting	
gunstig	beïnvloeden.	Wordt	vervolgd.	
	
Voor	de	competitie	(april/mei)	zijn	inmiddels	afspraken	gemaakt	met	de	TC	en	de	
competitiecoördinator.	De	competitie	zal	op	de	18	holes,	weliswaar	met	enkele	
aanpassingen,	“normaal”	gespeeld	kunnen	worden,	maar	daarover	later	meer	in	een	
volgend	MP-info	bulletin.	
	
Tot	slot:	Excuses	voor	het	ongemak,	maar	we	zijn	er	zeker	van	dat	het	zeer	de	moeite	
waard	zal	blijken	te	zijn.	Dank	dan	ook	voor	je	begrip	en	toch	veel	golfplezier	gewenst.	
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